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RAADSINFORMATIEBRIEF met beantwoording artikel 32 vragen 

20R.00099 
 
 

Van: : college van burgemeester en wethouders 

Datum : 11 februari 2020 

Portefeuillehouder(s) : wethouder W.J.P. Kok 

Portefeuille(s) : Verkeer & vervoer 

Contactpersoon : D.A.W. van Baaren 

Tel.nr. : 8413 

E-mailadres : baaren.m@woerden.nl 
 
 

Onderwerp: Beantwoording vragen ex artikel 32 van het Reglement van Orde van de  
gemeenteraad gesteld door Vincent Bos 

van de Fractie van CU/SGP 

over subsidiemogelijkheden verbeteren fietsnetwerk 

Beantwoording van de vragen: 

 

1. Is het college bekend met de mogelijkheden om subsidie aan te vragen voor middelen die ‘het 
fietsgebruik bevorderen en het Regionaal fietsnetwerk op orde brengen, waardoor scholen, 
werklocaties en knooppunten veilig, vlot en comfortabel bereikbaar zijn (…)’ 

 
Ja. 
 

 

2. Welke mogelijkheden ziet het college om een beroep te doen op deze subsidie om maatregelen uit 
de initiatiefnota ‘Oudewater op de fiets’ uit te voeren? Welke acties wil zij hiervoor ondernemen?  

 

Deze subsidie gaat uit van cofinanciering vanuit de gemeente. Gezien het beperkte budget dat uw raad 
voor verkeer heeft vrijgemaakt in 2020, namelijk € 5.390,-, zijn de mogelijkheden om deze subsidie te 
gebruiken beperkt. Momenteel onderzoeken we of tijdens het groot onderhoud aan de Vierbergenweg de 
rotonde bij Papekop kunnen aanpassen voor fietsers (zie bijlage voor het ontwerp). 

 

3. Is het college het met de ChristenUnie-SGP eens dat de fietsroute naar Woerden zowel via 
Papekop als via de Lange Linschoten beperkte objectieve en sociale veiligheid kent (bijvoorbeeld 
door smalle wegen, beperkte verlichting en hangjongeren onder het snelwegviaduct) en dat deze 
routes mogelijk kansrijk zijn voor subsidieaanvraag ter verbetering van de fietsinfrastructuur, zoals 
door aanbrengen van beter verlichting en fietssuggestiestroken?  

 

Ja. Samen met de provincie hebben wij deze maatregelen en de bijbehorende kosten inzichtelijk gemaakt. 
Gezien de grote financiële gevolgen, worden die maatregelen op korte termijn niet haalbaar geacht. 

 
 

4. Welke mogelijkheden ziet het college om voor het opstellen van het fietsbeleidsplan een  
beroep te doen op deze middelen? 
 
Geen, de subsidie is bedoeld voor infrastructurele maatregelen op het (regionale) fietsnetwerk, niet voor het 
opstellen van beleid. 

 
Bijlagen: 
 
De ingekomen brief met corsanummer: 20i.00557 
Schetsontwerp fietsoversteek rotonde Papekop met corsanummer: 20i.00558 
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De secretaris,      De burgemeester (wnd.), 

     
ir. W.J. Tempel      W.G. Groeneweg 
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Art. 32-vragen betreffende ‘subsidiemogelijkheden verbeteren fietsnetwerk’ 

 
1) Is het college bekend met de mogelijkheden om subsidie aan te vragen voor middelen die 

‘het fietsgebruik bevorderen en het Regionaal fietsnetwerk op orde brengen, waardoor 
scholen, werklocaties en knooppunten veilig, vlot en comfortabel bereikbaar zijn (…)’ 1 

2) Welke mogelijkheden ziet het college om een beroep te doen op deze subsidie om 
maatregelen uit de initiatiefnota ‘Oudewater op de fiets’ uit te voeren? Welke acties wil zij 
hiervoor ondernemen? 

3) Is het college het met de ChristenUnie-SGP eens dat de fietsroute naar Woerden zowel via 
Papekop als via de Lange Linschoten beperkte objectieve en sociale veiligheid2 kent 
(bijvoorbeeld door smalle wegen, beperkte verlichting en hangjongeren onder het 
snelwegviaduct) en dat deze routes mogelijk kansrijk zijn voor subsidieaanvraag ter 
verbetering van de fietsinfrastructuur, zoals door aanbrengen van beter verlichting en 
fietssuggestiestroken?  

4) Welke mogelijkheden ziet het college om voor het opstellen van het fietsbeleidsplan3 een  
beroep te doen op deze middelen? 

 
Vincent Bos 
29 januari 2020 

 
1 https://www.provincie-utrecht.nl/onderwerpen/alle-onderwerpen/fiets/@332949/uitvoeringsverordening-
subsidie-realisatieplan-fiets/ 
2 Provincie Utrecht (2016). Realisatieplan Fiets 2016-2020. Blz. 41, 43-45. Gedownload via: 
https://www.provincie-utrecht.nl/publish/pages/310610/realisatieplan_fiets_provincie_utrecht_2016-
2020_1.pdf 
3 Zie Raadsvoorstel Initatiefnota ‘Oudewater op de fiets’ (19.R00156) 


